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PROTOKÓŁ 0012.8.2.2018 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 20 lutego 2018 roku  
 
Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 11.00 – 11.05. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2018 rok,  
  

4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu: 

 23 stycznia 2018r. 
6. Zakończenie posiedzenia  

 
 

Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – 
Małgorzata Filipowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
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Ad. 3 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej  Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2017 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionych projektów uchwał  udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
Józef Kubera 
- W treści jest zapis dotyczący umorzenia, ponieważ osoba zmarła, to też będzie przeniesione, 
ponad 53.000 zł, plus odsetki. To jest chyba w tym projekcie? 
Dariusz Holesz  
- Nie. Akurat ten wykup mieszkania nie jest w tej uchwale. Zmiana jest i była w Zarządzeniu 
Prezydenta Miasta.  
Józef Kubera 
- Otrzymałem to wczoraj w e-mailu. 
Dariusz Holesz 
- To w zmianach. Była zaległość, my wykupujemy mieszkanie. Możemy, ale nie musimy. 
Wykupujemy to mieszkanie od komornika za długi. Ponosimy wszystkie koszty. Wartość 
mieszkania jest wyższa, niż to co my kupujemy. Możemy to mieszkanie sprzedać na wolnym 
rynku, wtedy nie mamy mieszkania, a tak mamy mieszkanie, a komornik zabiera długi. Tak 
mamy mieszkanie. W taki sposób to działa. W tamtym roku były dwa takie mieszkania. W 
tym roku to pierwsze mieszkanie.  
Józef Kubera 
- Nas to zadowala, jako członków Społecznej Komisji Mieszkaniowej.  
Stefan Woźniak 
- Czy to są duże mieszkania? 
Dariusz Holesz 
- Nie, mała kawalerka.  
Stefan Woźniak 
- Gdzie mają być Salezjanki? 
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Dariusz Holesz 
- Na ul. Wielkopolskiej 20, tam gdzie jest handlówka. Szkoła będzie podzielona, część będą 
zajmowały Salezjanki, część Zespół Szkół Handlowych.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej  Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2017 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 4. 
Wolne głosy i wnioski 
Józef Kubera 
- Zespół kontrolny przeprowadza kontrolę Ośrodka Wychowawczego, posiadam listę 
darczyńców.  
 
Małgorzata Filipowicz 
- To jest do protokołu z kontroli, dla zespołu roboczego.  
 
 
 
Ad. 5.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu: 
  23 stycznia 2018r. 
 Komisja przyjęła protokół głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Ad. 7. 
 
Zakończenie posiedzenia  
Zastępca Przewodniczącego Komisji podziękowała wszystkim za przybycie, po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 
 
Protokołowała :    Zastępca Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Barbara Madera       
              Małgorzata Filipowicz 
 
 
 
 
 
 


